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6. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 20.6.2016  
 
 
Ing. Kolesár: 
Na ZŠ I. Krasku vykonáva činnosť súkromná základná umelecká škola. Stretávali sme sa 
s touto problematikou pri schvaľovaní rozpočtu na rok 2016. Tie sumy dotácii zo štátneho 
rozpočtu prechádzajúcich cez mesto boli niekde najskôr okolo 160 tis., teraz ak si dobre 
pamätám niečo cez 100 tis. Avšak mám informácie, že na jej činnosť sú obmedzené 
priestorové možnosti. Vieme, že populácia v osade utešene narastá, takže ani nová škola 
akokoľvek je veľká už pomaly nestačí a problém je už so základným vyučovaním, nieto ešte 
s činnosťou súkromnej základnej umeleckej školy. Zaujíma ma a pýtam sa, či mesto má 
prehľad o činnosti a počte žiakov, to je prvá otázka k tejto téme a druhá otázka je, či navštívili 
naši úradníci túto základnú umeleckú školu a presvedčili sa na mieste o jej činnosti, pretože 
keď sme sa prvýkrát s rozpočtom stretávali, tak sme dostali informácie len, že nám 
ministerstvo školstva oznámilo, že taká škola existuje a nevedeli sme o nej vôbec nič. Tak 
prosím o informáciu. 
 
Mgr. Gajdošová: 
Základnú umeleckú školu sme zatiaľ nenavštívili ale v tomto zmysle chodíme len do 
Základnej školy I. Krasku, jednáme s riaditeľom ZŠ a takisto s pánom zástupcom,  ktorý 
monitoruje prácu základnej umeleckej školy. Máme informácie, že je zapojených  do činnosti 
okolo 200 alebo 250 žiakov a že aktívne pracujú.  
 
Ing. Kolesár: 
Áno, aktívne pracujú, to je síce fajn. Otázkou je, že či neuberajú priestory na vzdelávanie 
v škole. Odporúčam, keďže táto informácia je samozrejme len strohá, odporúčam, aby sme sa 
špeciálne zaoberali touto problematikou, aby sa nám nestalo, že na úkor vyučovania žiakov v 
základnej škole budú priestory obsadzovať tí istí žiaci, ale pri tanci a speve. Po spoločnom 
tanci a speve sa vyberú do ulíc na prehliadku mesta a kontajnerov, lebo idú nám prázdniny, 
tak potom v septembri ich bude problém znova dať do laty. Takže odporúčam venovať sa 
tomuto problému a dokonca odporúčam, aby sme rozhodne v mestských priestoroch 
uprednostnili prevádzku základnej školy pred prípadnou širšou prevádzkou súkromnej 
základnej umeleckej školy. Prijmite to prosím ako odporúčanie. 
 
Demeter: 
Ja by som chcel tiež k tej základnej umeleckej škole niečo povedať lebo pracujem na tejto 
škole, na I. Krasku. Toto, čo bolo tu spomínané od pána poslanca aj od pani vedúcej, ale 
jedno by som chcel povedať, trebalo by tam nejakú kontrolu spraviť lebo tí pracovníci, čo sú 
tam nerobia si tu povinnosť tak, ako by mali robiť. Koľko raz idem do tried, detí samé tam, 
nie sú pod dozorom, potom tie upratovačky tam majú čo robiť lebo celé triedy sú zaonačené 
s tou farbou, že nerobia si tak totu prácu, ako by si mali robiť to, tí učitelia, čo tam chodia na 
tie krúžky.  Skutočne aj pán poslanec tu povedal, že trebalo by tam častejšie chodiť na tie 
kontroly lebo my robíme, čo sa môže, či zástupca, či riaditeľ, aj my, ale nerobia si tu robotu 
tak, akoby si mali robiť.  
Pán poslanec Kolesár, tu povedal kontajneristi, stále len toto, toto, my vieme. Pán poslanec, 
len toľko by som chcel povedať, kontajnery boli za vašej éry, pred vašej éry, terajšej éry, 



kontajneristi boli aj budú. Lenže toto jedno treba už povedať, že ten bordel aj ich rodičia 
alebo aj tie kontajnery oni si pratajú sami. Robíme opatrenie s mestskou políciou, čo sa dá 
robíme všetko,  ale tí ľudia chodia v sobotu, v nedeľu do roboty a toto už nepáči sa im, sú 
pobúrení lebo len čo si trošku odsedia, odpočinú a takoj sú sfotení, dávajú to na facebook. Ja 
ten tábor udržujem, ako sa len dá, ale môže prísť chvíľa, že nikto nenastúpi do roboty a ja 
neviem ako ten tábor bude vyzerať. A ja by som chcel poprosiť všetkých poslancov, spravme 
si poslanecký deň, prejdime sa po tom meste a budeme čítať na prstoch, že koľko Rómovia 
robia, koľko nie Rómovia robia, kto čistí to mesto, lebo už je tam veľké napätie lebo minulé 
boli pofotení. Ja som jednal s pánom vedúcim s Mirom, dali sme to dajak do poriadku, pošiel 
som tam, situáciu sme dajak ukľudnili aj on aj ja, ale donekonečna sa to nebude dať lebo oni, 
ja neviem z ktorej strany sú fotení abo tak, ale tí ľudia robia za 60 € v sobotu, nedeľu. Treba 
nejak tak, že dajme hlavy do poriadku, žeby fungovali jak doteraz fungujú.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
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